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„Nalić i Tomić tražili upad u Biro za informisanje“ 

 

Beograd -- Bivši načelnik Uprave bezbednosti Vojske Jugoslavije, 
general Milan Đaković, potvrdio je da je iz kabineta jugoslovenskog 
predsednika Vojislava Koštunice od njega zahtevano da organizuje 
upad u Biro za informisanje Vlade Srbije.  

“Tadašnji načelnik Generalštaba VJ Nebojša Pavković pozvao me u 
noći između 7. i 8. juna 2001. da dođem u Upravu. Tamo sam 
zatekao mog tadašnjeg zamenika Aleksandra Tomića i savetnika 
predsednika SRJ Gradimira Nalića. Obavestili su me da je u 
republičkom birou za informacije postavljen prislušni centar koji mora 
tokom noći biti zauzet i sprečeno prisluškivanje jugoslovenskog 
predsednika”, ispričao je Đaković Beti.  

On je rekao da je tokom tog razgovora Nalić “zvučao prilično 
dramatično”, a da je Aleksandar Tomić “sve vreme bio na telefonskoj 
vezi sa šefom kabineta jugoslovenskog predsednika Ljiljanom 
Nedeljković”. 

“Pitao sam Tomića da iznese sve činjenice. Video sam da ne vlada 
situacijom. Nalić je rekao da u toku noći mora da bude izveden upad 
u Biro i da će propasti država ako to ne bude urađeno”, rekao je 
Đaković. On je tada izjavio da Vojska nije nadležna za tu vrstu 
intervencije, a da Tomić i Nalić nisu raspolagali “bilo kakvim 
argumentima i činjenicama”. 

Radio B92 nije uspeo da dobije komentar savetnika jugoslovenskog 
predsednika Gradimira Nalića na Đakovićeve tvrdnje. Nalić je 



prethodno prokomentarisao Pavkovićeve navode o upadu u Biro 
Vlade Srbije kao “gluposti i neistine”.  

Jedan broj lidera DOS, na čelu sa Zoranom Đinđićem, ocenio je da 
način na koji je predsednik Vojislav Koštunica penzionisao Pavkovića 
ima pravne manjkavosti i ugrožava bezbednost zemlje.  

U međuvremenu, Savezni ustavni sud dobio je dopis doskorašnjeg 
načelnika Generalštaba Vojske Jugoslavije Nebojše Pavkovića. 
Vršilac dužnosti predsednika tog suda Momčilo Grubač za Radio B92 
prenosi šta je sadržaj dokumenta i kakva je dalja procedura.  

“Podnesak Pavkovića je inicijativa za ocenu ustavnosti i zakonitosti 
ukaza predsednika SRJ kojim je razrešen dužnosti. Određen je 
sudija-izvestilac, on će za nekoliko dana referisati o proceduralnim 
pitanjima, da li je sud nadležan, da li je to podobno da uđe u 
postupak pred SUS i zavisno od toga teče dalji postupak”, kaže 
Grubač.  

Pismo Nebojše Pavkovića upućeno predsednicima oba veća 
saveznog parlamenta, takođe je ušlo u skupštinsku proceduru. 
Pavković je prethodno Radiju B92 rekao da očekuje formiranje 
anketnog odbora koji bi trebalo da utvrdi istinitost njegovih navoda o 
planiranju upada Vojske u prostorije Vladinog Biroa za komunikacije. 
Pavković je za B92 takođe rekao da je spreman da učestvuje u radu 
tog odbora i da očekuje da će pred odborom svedočiti akteri koji 
mogu da potvrde istinitost njegovih tvrdnji.  

Sekretar jugoslovenske skupštine Milan Lučić u izjavi za B92 
demantuje navode nekih medija da je Pavković u pismu saveznom 
parlamentu izričito tražio da Koštunica bude smenjen sa dužnosti 
jugoslovenskog predsednika.  

“Ja to ne vidim iz Pavkovićevog pisma. On u pismu predlaže da bude 
ocenjeno da li je predsednik SRJ svojim postupanjem ili 
nepostupanjem prekršio ustavnu funkciju komandovanja VJ i druga 
Ustavom i zakonom utvrđena pravila i obaveze, da bude ocenjeno da 
li je predsednik, donoseći ukaz bez prethodne odluke VSO, povredio 
Ustav SRJ. To je ušlo u skupštinsku proceduru i biće postupljeno u 
skladu s poslovnicima oba veća”, kaže Lučić.  
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